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ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΔΗΜΟΥ  ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η  14η 

 

 

Της  31ης  Ιουλίου 2001 

 

Ημέρα  ΤΡΙΤΗ  και ώρα  13.00’ μ.μ. 

 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ :  ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ  ΖΗΣΗΣ 

 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ      ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:ΣΥΜΕΩΝΙΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

Παπαδόπουλος Χρήστος (Αντιπρόεδρος Δ.Σ.), Αναστασιάδης Αντώνιος, Αργυριάδης 

Νικόλαος, Βαβαλέκας Ιωάννης, Βέρρος Κων/νος, Βλάχος Ηλίας, Βλάχος Ιωάννης, 

Εμμανουηλίδου Καίτη, Ζαπάρα Μαίρη, Καβακλιώτης Αντώνιος,   Καϊδατζής 

Νικόλαος, Κουρουζίδης Μηνάς,  Κωνσταντινίδου Ελένη, Μισυρλής Σπυρίδων,  

Μπάρκας Αθανάσιος, Μπόγιογλου  Βάσω, Νέδος Νικόλαος,  Νυκτοπάτης  Αντώνιος, 

Σαουλίδης Στυλιανός, Σίγκας Γεώργιος, Στρατουδάκης Στυλιανός, Συμεωνίδης 

Βασίλειος,   Τερζόπουλος Γεώργιος, Τότσιος Ηλίας. 

  

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

1) Αγγελίδης Πέτρος,  2) Γκότσης Ηλίας, 3) Σωτηριάδης Δημήτριος.    

  

 

Θ Ε Μ Α Τ Α    Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α Σ   Δ Ι Α Τ Α Ξ Η Σ 

 

 

ΘΕΜΑ 1ο: Έγκριση έκδοσης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος. 

 

ΘΕΜΑ 2ο: Έγκριση προμηθειών και δαπανών για κάλυψη αναγκών των 

Υπηρεσιών του Δήμου.  

 

ΘΕΜΑ 3ο: Έγκριση μίσθωσης ακινήτου για τη στέγαση Πολιτιστικού Κέντρου 

στον συνοικισμό Ιωάννου Θεολόγου. 

 

ΘΕΜΑ 4ο: Τροποποίηση συστατικής πράξης Δημοτικής Επιχείρησης με την 

επωνυμία: «ΚΤΗΜΑΤΙΚΗ ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΗ ΔΗΜΟΤΙΚΗ 

ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ» (Κ.Α.Δ.Ε.).  
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ΘΕΜΑ 5ο: Γνωμοδότηση επί του προϋπολογισμού του Ν.Π. «ΔΗΜΟΤΙΚΟ 

ΣΤΑΔΙΟ-ΓΥΜΝΑΣΤΗΡΙΟ ΣΕΡΡΩΝ».  

 

ΘΕΜΑ 6ο:      Έγκριση προμήθειας ενός φρενόμετρου φορτηγών αυτοκινήτων. 

 

ΘΕΜΑ 7ο: Έγκριση προμήθειας ενός τζογόμετρου φορτηγών αυτοκινήτων.   

 

ΘΕΜΑ 8ο: Έγκριση πρακτικών Δημοπρασίας του έργου: «Διαπλάτυνση οδού 

όρους Μενοικίου από χ.θ. 263 έως 2497».  

 

ΘΕΜΑ 9ο: Έγκριση  του 1ου Ανακεφαλαιωτικού πίνακα του έργου: «Ερευνητικές 

γεωτρήσεις στο Ο.Π.  181». 

 

ΘΕΜΑ 10ο:  Έγκριση του 3ου  Ανακεφαλαιωτικού πίνακα του έργου: «Διαμόρφωση 

περιβάλλοντος χώρου πίστας Αυτοκινητοδρομίου Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ 11ο:  Έγκριση μελέτης του έργου: «Κατασκευή κόμβου οδών Ν. Πλαστήρα-

Γρ. Ρακιτζή».  

 

ΘΕΜΑ 12ο:    Έγκριση απασχόλησης εποχικού προσωπικού επί δίμηνο. 

 

 

14η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η   2001 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Κύριε Δήμαρχε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, ζητείται από το 

Σώμα η μετάκληση της Ελληνικής Σπηλαιολογικής Εταιρείας, η οποία υλοποιώντας 

περσινή απόφαση του Δ.Σ. θα προχωρήσει στην μελέτη αξιοποίησης του σπηλαίου 

των Επταμύλων και προτείνεται η δαπάνη να καλυφθεί μέσα από την μελέτη για το 

Μενοίκιο Όρος. Θα έρθουν στις 10 Αυγούστου και θα μείνουν επτά (7) μέρες. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 1ο: Έγκριση έκδοσης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Υπενθυμίζω ότι μέσα από τους φακέλους που έχουμε, την 

πρόταση έκδοσης άδειας για ένα κατάστημα του κ. Αγγελόπουλου, στην οδό Αρχ. 

Μακαρίου, επειδή ο φάκελος είναι τυπικά εντάξει και κατά συνέπεια η άρνηση του 

Δ.Σ. δεν μπορεί να σταθεί οπουδήποτε. Θα πρέπει όμως οι ελεγκτικές αρχές από την 

επομένη ημέρα που θα λειτουργήσει το κατάστημα, εάν σημειωθούν παραβάσεις 

όποιας μορφής υγειονομικού ενδιαφέροντος, να προχωρήσουν στα νόμιμα. Είναι η 

περίπτωση διαμαρτυρίας των ενοίκων της πολυκατοικίας.  

 

2 



 

 

 - Εγκρίνονται. 

 

 

ΘΕΜΑ 2ο: Έγκριση προμηθειών και δαπανών για κάλυψη αναγκών των 

Υπηρεσιών του Δήμου.  

 

 

 κ. Μπάρκας: Θα ήθελα να πω κ. Πρόεδρε, ότι βλέπω μέσα στον φάκελο δύο 

(2) τιμολόγια, το ένα περίπου 320.000 δρχ. για βιντεοκάμερα,  που στις αρχές του 

1999 επί αυτής της Δημοτικής Αρχής και βλέπω και μια άλλη δαπάνη για μια 

φωτογραφική μηχανή. Και αυτά συνεχίζονται …….. Νομίζω ότι, τότε είχαμε πάρει 

μια βιντεοκάμερα στην ΔΕΥΑΣ για συγκεκριμένο σκοπό και ήταν τα τιμολόγια μέσα 

από την Ευρωπαϊκή Ένωση. Αυτή η βιντεοκάμερα μπορούσε να χρησιμοποιηθεί εδώ 

για τις ανάγκες του Δήμου. Ήταν μια βιντεοκάμερα σχεδόν επαγγελματική, δεν 

μπορώ να καταλάβω, γιατί μέσα στο 1999 είχε παρθεί βιντεοκάμερα. Και έχω και την 

απόφαση. Τώρα βλέπω ξανά βιντεοκάμερα. Εντάξει, το ότι γίνονται κάποια εγκαίνια 

και θα πρέπει να υπάρχουν κάποιες φωτογραφίες, το βρίσκω  πολύ λογικό και πολύ 

σωστό να υπάρχουν στο αρχείο. Αλλά σ΄ αυτές τις προμήθειες δεν ξέρω τώρα, 

υπάρχει υπάλληλος που είναι διαχειριστής αυτού του συγκεκριμένου εργαλείου;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Την πρόταση μας την  έκανε το Γραφείο Τύπου και 

Δημοσίων Σχέσεων. Ότι χρειάζεται μια φωτογραφική μηχανή και μια βιντεοκάμερα. 

Μας είπαν ότι δεν λειτουργεί σωστά αυτή που έχουν. 

 κ. Μπάρκας: Δεν φέρνω καμιά αντίρρηση, αλλά βλέπω ότι πολλές 

φωτογραφικές μηχανές έχουμε πάρει.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι μια φωτογραφική μηχανή έχουμε. Θα δω εγώ, εάν 

εξυπηρετεί η βιντεοκάμερα της ΔΕΥΑΣ, να μην πάρουμε.  

 κ. Μπάρκας: Πάντως ήδη τα τιμολόγια υπάρχουν μέσα. Το 1999 πήραμε 

γύρω στις 220.000 δρχ.  

 κ. Τερζόπουλος: Το Γραφείο Τύπου έχει ανάγκη  φωτογράφησης, όχι μόνο 

εκδηλώσεων, αλλά και χώρων που πρέπει να αποτυπωθούν κ.λ.π.  

 κ. Βλάχος Ι.: Με συγχωρείτε για να καταλάβουμε, βιντεοκάμερα είναι αυτή 

που κρατάνε εδώ οι άνθρωποι των μέσων μαζικής ενημέρωσης;  

 κ. Τερζόπουλος: Ναι. 

 κ. Βλάχος Ι.: Την πήραμε για ποιο σκοπό; Την μια και την δεύτερη. Μια 

πήραμε αρχές του 1999 και μια τώρα. Δυο βιντεοκάμερες, για ποιο λόγο;  

 κ. Τερζόπουλος: Την μια δεν την ξέρω.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα τα δούμε τα τιμολόγια και αν υπάρχει άλλη να 

χρησιμοποιηθεί.  

 κ. Μπάρκας: Το ανέφερα, γιατί ξέρω ότι υπάρχει ακόμη μια. Και κάτι ακόμη. 

Υπάρχουν κάποια τιμολόγια, τα οποία, πέρα απ’ αυτό το χρονοδιάγραμμα που έγινε, 

εσείς θα κρίνετε, αν λειτουργεί σωστά το σύστημα κάτω στην καθαριότητα με 

διευθυντές κ.λ.π., βλέπω ότι είναι πάρα πολλά τα ανταλλακτικά και πάρα πολλές οι 

επισκευές, στις οποίες κοντεύουμε να ψηφίσουμε τα 4.500.000 δρχ. 1.500.000, 

500.000, 700.000 δρχ. κ.λ.π. Έχω την άποψη, ότι πρέπει να μπει κι εκεί ένας 

επικεφαλής. Γιατί όταν σήμερα πρέπει να ψηφίσουμε για να πάρουμε δυο οδηγούς 

και  να  βάλουμε  για  ένα μήνα, έναν οδηγό σε ένα απορριμματοφόρο κι αν κάνει μια  
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ζημία ενός εκατομμυρίου, τι γίνεται; Αυτά πρέπει να δούμε. Ο οδηγός αναλαμβάνει 

και το αυτοκίνητο. Έτσι γίνεται σε όλες τις ΔΕΚΟ. Το λέω αυτό όχι για λόγους 

αντιπολιτευτικούς. Βλέπω ότι εκεί κάθε φορά ψηφίζουμε κάποια κονδύλια. Και 

σοβαρά κονδύλια.  

 κ. Καβακλιώτης: Τα τιμολόγια αυτά τα έχετε δει;  

 κ. Μπάρκας: Τα είδα ναι. Δεν έχει σημασία. Σημασία έχει,  ότι σε κάποια 

στιγμή πρέπει να έρθει εδώ ένας πρ/σμός για την καθαριότητα. Συγκεκριμένα. Τι 

έχουμε ξοδέψει για ανταλλακτικά, από την αρχή μέχρι τώρα. Τι έχουμε ξοδέψει για 

καύσιμα, για λιπαντικά και για άλλα.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κανένα πρόβλημα. Αν θέλετε συγκριτικά. Να δούμε την 

διαφορά του κόστους από έτος σε έτος.  

 κ. Μπάρκας: Να το δούμε κ. Δήμαρχε. Εγώ δεν λέω ότι φταίνε οι Δημοτικές 

Αρχές. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κανένα πρόβλημα. Να δώσουμε εντολή από τώρα μέχρι τα 

μέσα του Σεπτεμβρίου, να μας φέρουν το κόστος παραγγελίας προμηθειών για 

ανταλλακτικά για τα συνεργεία κάθε χρόνο. Να δούμε τι έγινε το 1999, το 1998, το 

2000 κ.λ.π.  

  

 

 - Εγκρίνονται. 

 

 

ΘΕΜΑ 3ο: Έγκριση μίσθωσης ακινήτου για τη στέγαση Πολιτιστικού Κέντρου 

στον συνοικισμό Ιωάννου Θεολόγου. 

 

 

 κ. Πρόεδρος:  Μέσω Δημαρχιακής Επιτροπής, η οποία είχε δεχθεί τις 

προσφορές των ενδιαφερομένων. Υπήρχε μια προσφορά του κ. Σαρηκτσή, ο οποίος 

προσέφερε μίσθωμα μηνιαίο 50.000 δρχ.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 4ο: Τροποποίηση συστατικής πράξης Δημοτικής Επιχείρησης με την 

επωνυμία: «ΚΤΗΜΑΤΙΚΗ ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΗ ΔΗΜΟΤΙΚΗ 

ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ» (Κ.Α.Δ.Ε.).  

 

 

 κ. Πρόεδρος:  Αφορά μόνο το σημείο της μεταβίβασης περιουσιακών 

στοιχείων από τον Δήμο προς την Κ.Α.Δ.Ε. για να δοθεί η εγγύηση ….. 

 κ. Αναστασιάδης: Ποια περιουσιακά στοιχεία δίνουμε στην Κ.Α.Δ.Ε.;  

 κ. Πρόεδρος: Τα γνωστά οικόπεδα στην περιοχή του Αγ. Ιωάννη.  

 κ. Αναστασιάδης: Όχι, αυτό δεν το δέχομαι. 

 κ. Πρόεδρος: Έγινε αγαπητοί συνάδελφοι η τοποθέτηση, επιχειρηματολόγησε 

και ψήφισε ο καθένας. Τώρα, απλά κάνουμε την έγκριση της συστατικής πράξης.  
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 κ. Αναστασιάδης: Εμείς θεωρούμε ότι είναι των κατοίκων του Αγ. Ιωάννη. 

Δεν είναι δημοτικά αυτά. Δεν το ψηφίζω αυτό.  

 κ. Πρόεδρος: Να το βάλουμε σε ψηφοφορία.  

 κ. Νυκτοπάτης: Κύριε Πρόεδρε, έχουμε ψηφίσει  για το θέμα αυτό!  

 κ. Πρόεδρος: Σήμερα ψηφίζουμε για την αλλαγή της συστατικής πράξης της 

Κ.Α.Δ.Ε.  

 

 

κ. Παπαδόπουλος:  ΝΑΙ 

κ. Τερζόπουλος: ΝΑΙ 

κ. Καϊδατζής:  ΝΑΙ 

κ. Μισυρλής: ΝΑΙ 

κ. Τότσιος: ΝΑΙ 

κ. Βαβαλέκας: ΝΑΙ  

κ. Αργυριάδης: ΝΑΙ 

κ. Σαουλίδης:  ΝΑΙ 

κ. Νυκτοπάτης: ΟΧΙ 

κ. Σίγκας: ΟΧΙ 

κ. Μπάρκας: ΟΧΙ 

κ. Βλάχος Ι.: ΟΧΙ 

κ. Αναστασιάδης: ΟΧΙ 

κ. Βλάχος Ηλ.: ΟΧΙ 

κ. Συμεωνίδης Βασ.: ΟΧΙ 

κ. Κουρουζίδης: ΝΑΙ 

κ. Βέρρος: ΝΑΙ 

κα Μπόγιογλου: ΝΑΙ 

κα Εμμανουηλίδου: ΝΑΙ 

κ. Καβακλιώτης: ΝΑΙ 

κ. Στρατουδάκης: ΝΑΙ 

κ. Συμεωνίδης Δημ.: ΝΑΙ 

κ. Περδίκης:   ΝΑΙ 

 

 

 - Εγκρίνεται, με 16 ψήφους υπέρ. 

 

ΘΕΜΑ 5ο: Γνωμοδότηση επί του προϋπολογισμού του Ν.Π. «ΔΗΜΟΤΙΚΟ 

ΣΤΑΔΙΟ-ΓΥΜΝΑΣΤΗΡΙΟ ΣΕΡΡΩΝ».  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για τον πρ/σμό του τρέχοντος έτους, για να 

μπορέσουν να γίνουν οι πληρωμές μετά την αλλαγή του καθεστώτος των Νομικών 

Προσώπων του Εθνικού Σταδίου και του Δημοτικού Γυμναστηρίου.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 6ο:      Έγκριση προμήθειας ενός φρενόμετρου φορτηγών αυτοκινήτων. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

  

ΘΕΜΑ 7ο: Έγκριση προμήθειας ενός τζογόμετρου φορτηγών αυτοκινήτων.   

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 8ο: Έγκριση πρακτικών Δημοπρασίας του έργου: «Διαπλάτυνση οδού 

όρους Μενοικίου από χ.θ. 263 έως 2497».  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 9ο: Έγκριση  του 1ου Ανακεφαλαιωτικού πίνακα του έργου: «Ερευνητικές 

γεωτρήσεις στο Ο.Π.  181». 

 

 

 κ. Πρόεδρος : Είναι το πολύγωνο πίσω από την Νομαρχία για τον χώρο του 

πάρκινγκ.  

 κ. Βλάχος Ι.: Κύριε Πρόεδρε, είχαμε πει και τότε, ας επεκταθούν οι έρευνες. 

Ας δώσουμε και κάποια χρήματα για όλη εκεί την έκταση. Ο χώρος είναι πάρα πολύ 

μικρός.  

 κ. Πρόεδρος: Ωραία, ας γίνει μια γεώτρηση και με ένα συγκριτικό πίνακα, ας 

μας φέρουν την επιπλέον δαπάνη.  

 κ. Βλάχος Ι.: Μας είχε πει ο κ. Δήμαρχος ότι θα κάνει την έρευνα για όλη 

εκεί την περιοχή.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ο σχεδιασμός γίνεται για όλη την έκταση. Ο πρώτος θα 

είναι της κατασκευής και θα είναι μόνο αυτό. Αλλά ο έλεγχος θα είναι για όλο.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 10ο:  Έγκριση του 3ου  Ανακεφαλαιωτικού πίνακα του έργου: «Διαμόρφωση 

περιβάλλοντος χώρου πίστας Αυτοκινητοδρομίου Σερρών».  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ 11ο:  Έγκριση μελέτης του έργου: «Κατασκευή κόμβου οδών Ν. Πλαστήρα-

Γρ. Ρακιτζή».  
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 κ. Μπάρκας: Θα ήθελα εδώ να κάνω κάποιες ερωτήσεις. Αυτός ο κόμβος έχει 

καμία σχέση με την κυκλοφοριακή μελέτη που είχε αποσυρθεί τον Μάιο;  Για ποιο 

λόγο ακριβώς γίνεται; Από τι έχει προκύψει ότι πρέπει εκεί να γίνει ένας κόμβος; 

Δηλαδή, υπάρχει τόσο μεγάλο κυκλοφοριακό πρόβλημα σ΄ αυτό το σημείο;  

 κ. Τερζόπουλος: Σ’ εκείνο το σημείο δημιουργούνται πολλά και σοβαρά 

τροχαία ατυχήματα. Γιατί δεν μπορεί να ρυθμιστεί η κυκλοφορία. Είναι ένας κόμβος, 

στον οποίο καταλήγουν έξι δρόμοι. Και είναι αναγκαία η παρέμβαση.  

 κ. Μπάρκας: Κύριε Τερζόπουλε, εάν εκεί γίνονται ατυχήματα, στη Φλέμινγκ 

έχουμε κάθε εβδομάδα και μεγάλα ατυχήματα. Και σοβαρά. Πρόσφατα έγινε ένα 

ατύχημα εκεί. Διότι αυτό το επιχείρημα δεν ευσταθεί. Γιατί μπορεί να έγιναν κάποια 

ατυχήματα εκεί, αλλά με ψιλοϋλικές ζημιές. Δυο-τρία χρόνια πριν, ο κ. Αντιδήμαρχος 

μόλις είχε αναλάβει τα καθήκοντά του, είχε δεσμευτεί ότι θα έφτιαχνε έναν μικρό 

κόμβο εκεί που είναι το Τεχνικό Λύκειο στο «ΣΕΡΓΑΛ», που πολλοί μαθητές 

κυκλοφορούν εκεί και ήδη αυτό το πράγμα θα έπρεπε να γίνει. Αντιλαμβάνεσθε ότι 

τα ατυχήματα εκεί, έχουν μια συχνότητα και εκεί δεν είναι ψιλοατύχημα. Εκεί είναι 

απώλεια ζωής νέου ανθρώπου, μαθητή. Λοιπόν, βλέπω ότι δεν υπάρχει σχεδιασμός. 

Όποιος φέρνει ένα αίτημα, μπαίνει θέμα. Δεν γίνονται έτσι τα πράγματα. Και ένα 

άλλο πράγμα: θα πρέπει να γίνονται διαγραμμίσεις στην είσοδο της πόλης. Κάθε 15 

μέρες στην Βενιζέλου. Έχουμε συνεχόμενα  ατυχήματα  στην Βενιζέλου. Φέρνουμε 

τώρα ένα θέμα, για έναν κόμβο, που δεν έχει τόση σημασία. Σημασία έχει τι θα γίνει 

στην Φλέμινγκ, στην Εθν. Αντίστασης, στην Μεγ. Αλεξάνδρου, εκεί που  υπάρχουν 

μεγάλα συγκροτήματα και δεν υπάρχουν πεζοδρόμια, ούτε διαγραμμίσεις. Αλλά 

κάνουμε πεζόδρομους με δάνεια κ.λ.π. Και τι θα γίνει με τους πεζούς όταν δεν 

υπάρχουν διαγραμμίσεις στην Βενιζέλου. Θα σας φέρω στοιχεία από την Τροχαία 

πόσα ατυχήματα γίνονται.  

 κ. Πρόεδρος: Μη φωνάζετε κύριε συνάδελφε. Δεν μας μαλώνετε τώρα. Τώρα 

μιλάμε για τον κόμβο στην οδό Πλαστήρα.  

 κ. Μπάρκας: Κύριε Αντιδήμαρχε, εσείς δεν δεσμευτήκατε ότι θα γίνει ένας 

κόμβος στο Τεχνικό Λύκειο; Ούτε την μελέτη κάνατε.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κατ’ αρχάς είναι απαράδεκτο, ο κάθε Δημοτικός 

Σύμβουλος με αφορμή την συζήτηση σε ένα θέμα, να επεκτείνεται σε όλο το φάσμα 

προβλημάτων του Δήμου. Άμα θέλετε να κάνετε εντυπώσεις, υπάρχει η ευκαιρία.  

Εδώ μιλάμε γι’ αυτόν τον κόμβο. Δεν θα μιλήσουμε για όλο το κυκλοφοριακό 

πρόβλημα της πόλης! Και κύριε Πρόεδρε και κύριοι συνάδελφοι, αυτό το Δ.Σ. 

κινδυνεύει από δω και πέρα, από ένα αξιοπρεπέστατο και πολιτισμένο δημοκρατικό 

όργανο, να μετατραπεί σε όργανο φωνασκιών χωρίς κάποιοι να σέβονται και να 

αναγνωρίζουν ούτε Πρόεδρο, ούτε συναδέλφους, ούτε διαδικασίες. Για όνομα του 

Θεού! Και τεχνικό πρόγραμμα έχουμε και διαδικασίες απολογισμού  έχουμε. Δεν 

μπορείτε σε κάθε θέμα να αναφέρεστε επί παντός επιστητού. Επιτέλους μην 

υποτιμάτε την νοημοσύνη μας. Ή μην κουράζετε τον κόσμο. Σας παρακαλώ δηλαδή. 

Δεν μπορείτε κάθε φορά για κάθε θέμα, να φέρνετε όλο το πλέγμα των προβλημάτων 

του Δήμου εδώ, για να κάνετε εντύπωση μπροστά στις κάμερες!  

 κ. Τερζόπουλος: Για τον κόμβο αυτό, αν θυμάμαι καλά, είχε ληφθεί και 

απόφαση του Δ.Σ. Δεν ήταν πρόταση συγκεκριμένου ανθρώπου. Για δε την Φλέμινγκ 

και Ολυμπίου, εδόθη εντολή στην Τεχνική Υπηρεσία, στον κ. Παπαδίκη, να 

επιληφθεί του θέματος. Τι νόημα έχει κ. Μπάρκα, για να καταλάβουμε. Το ύφος σας 

δεν καταλαβαίνω.  
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 κ. Πρόεδρος: Κύριε Μπάρκα, κύριε Τερζόπουλε, σας παρακαλώ μην 

δημιουργείτε προσωπικά θέματα και προσωπικές αντιπαραθέσεις.  

 κ. Τερζόπουλος: Στην Τεχνική Υπηρεσία πρέπει να απευθυνθούμε για να 

ολοκληρωθεί αυτό το έργο. Που όντως εκεί, δημιουργούνται προβλήματα. Και αφού 

το θέλετε, εσείς τι κάνατε για την Ολυμπίου;  Τώρα ξαφνικά δημιουργήθηκαν 

προβλήματα στην Φλέμινγκ ή στην Βενιζέλου; Για να καταλάβουμε. Εγώ δεν λέω ότι 

δεν πρέπει να γίνουν. Όμως μην μας λέτε ότι δεν κάνατε αυτό, δεν κάνατε εκείνο! Να 

συμφωνήσουμε όλοι, ότι τα στραβά πρέπει να τα διορθώνουμε.  

Όσον δε αφορά τις βιντεοκάμερες, πρόκειται για αλλαγή λάμπας στη μια 360.000 

δρχ. για την υπάρχουσα.  

 κ.  Μπάρκας: 320.000 δρχ. για αλλαγή λάμπας;  

 κ. Τερζόπουλος: Ναι.  

 κ. Μπάρκας:  Τι είναι αυτό, δεν μπορώ να το καταλάβω!  Γι’ αυτό ρώτησα. 

 κ. Τερζόπουλος: Ας το διαβάζατε το θέμα. Είναι διόρθωση φωτογραφικής 

μηχανής οι 60.000 δρχ.  

 κ. Αναστασιάδης: Ο κ. Μπάρκας έκανε μια σωστή παρατήρηση. 

Προηγούνται άλλοι κόμβοι. Δεν είναι κακό αυτό που είπε και έχει δίκαιο. Προηγείται 

η Φλέμινγκ.  

 κ. Τερζόπουλος: Τη δώσαμε προτεραιότητα την Φλέμινγκ.  

 κ. Πρόεδρος: Επιτρέψτε μου να υπενθυμίσω ότι αυτή την ώρα 

κουβεντιάζουμε για τον κόμβο των οδών Ν. Πλαστήρα και Γρ. Ρακιτζή. Δεν θα 

κουβεντιάσουμε για την αξιολόγηση των κόμβων όλης της πόλης. Με την ίδια 

λογική, αν σε όποιο θέμα κουβεντιάζουμε, μιλάμε επί παντός επιστητού δεν θα 

προχωρήσουμε ποτέ.   

 κ. Αναστασιάδης: Εμείς δεν λέμε να μην γίνει, αλλά προηγείται ο άλλος 

κόμβος.  

 κ. Μπάρκας: Στο θέμα αυτό, επειδή δεν νομίζω ότι έχει  προτεραιότητα, λέω 

παρών. 

 

 - Εγκρίνεται, με την διαφωνία των κ.κ.: Νυκτοπάτη Αντωνίου, Σίγκα 

Γεωργίου, Μπάρκα Αθανασίου, Βλάχου Ιωάννη, Αναστασιάδη Αντωνίου, 

Βλάχου Ηλία και Συμεωνίδη Βασιλείου, για τους λόγους που προανέφερε ο κ. 

Μπάρκας.  

 

 

ΘΕΜΑ 12ο:    Έγκριση απασχόλησης εποχικού προσωπικού επί δίμηνο. 

 

 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι, υπάρχει σοβαρό πρόβλημα στο 

πράσινο, λόγω της ξηρασίας. Έχουν μείνει μόνο πέντε άτομα στο πράσινο συν τις 

ανάγκες αδειών και αναγκάζομαι να ζητήσω επιπλέον δέκα άτομα εποχικό 

προσωπικό.  

κ. Αναστασιάδης: Κύριε Δήμαρχε να μην πάρετε άτομα που είναι στον 

Ελαιώνα, στην Οινούσα κ.λ.π. και στους Επταμύλους. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτοί θα παραμείνουν εκεί που είναι.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

8 



 Μετά από το πέρας της συνεδρίασης, συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι 

ακόλουθες αποφάσεις: 

 

751 / 2001 Έγκριση δαπάνης προς εξερεύνηση του σπηλαίου Επταμύλων από την 

Ελληνική Σπηλαιολογική Εταιρία.  

 

752 / 2001 Έγκριση άδειας ίδρυσης και λειτουργίας κατ/τος ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ του κ. 

Αγγελόπουλου Δημητρίου.         

 

753 / 2001 Ομοίως της ΚΑΦΕΤΕΡΙΑΣ του κ. Παπαϊωάννου Βάϊου.   

 

754 / 2001 Ομοίως των ΥΙΩΝ Ευστ. Χαβαλέ και ΣΙΑ Ο.Ε. ΥΠΕΡΑΓΟΡΑΣ 

ΤΡΟΦΙΜΩΝ. 

 

755 / 2001 Ομοίως της ΠΙΤΣΑΡΙΑΣ ΧΩΡΙΣ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ της κας Αξιαρλή 

Βασιλικής. 

 

756 / 2001 Ομοίως του ΟΒΕΛΙΣΤΗΡΙΟΥ του κ. Μαρτακίδη Παναγιώτη. 

 

757 / 2001 Ομοίως του ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ του κ. Γαρόπουλου Γεωργίου.  

 

758 / 2001 Ομοίως της ΚΑΦΕΤΕΡΙΑΣ του κ. Ανδρέογλου Πολυχρόνη.  

 

759 / 2001 Ομοίως του ΚΑΦΕΝΕΙΟΥ-ΨΗΤΟΠΩΛΕΙΟΥ του κ. Ιακώβου 

Αποστόλου. 

 

760 / 2001 Ομοίως της ΚΑΦΕΤΕΡΙΑΣ του κ. Αλεξιάδη Κων/νου.      

 

761 / 2001 Ομοίως του ΟΒΕΛΙΣΤΗΡΙΟΥ του κ. Δεληολάνη Ευαγγέλου.  

 

762 / 2001 Ομοίως του ΚΟΜΜΩΤΗΡΙΟΥ της κας Κοντού Θεοτίμης.  

 

763 / 2001 Ομοίως του ΟΠΩΡΟΛΑΧΑΝΟΠΩΛΕΙΟΥ του κ. Αϊβατόγλου 

Χρήστου. 

 

764 / 2001 Ομοίως Μ. Ο. στην ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ του κ. Τακιρίδη Αλέξανδρου.  

 

765 / 2001 Ομοίως Μ.Ο.  στο ΜΠΑΡ Θερινής Περιόδου  του κ. Ζωγράφου 

Θεοδώρου. 

 

765α / 2001 Ομοίως Μ.Ο. στην ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ  του κ. Παπάζογλου Γεωργίου.  

 

766 / 2001 Ομοίως Μ.Ο. στην ΤΑΒΕΡΝΑ του κ. Ασημάκη Γεωργίου. 

 

766α / 2001 Ομοίως Μ.Ο. στο ΚΑΦΕ-ΨΗΤΟΠΩΛΕΙΟ του κ. Τσίκιλη Νικολάου.   

 

767 / 2001 Χορήγηση άδειας λειτουργίας  στον κ. Αρβανίτη Κων/νο, λόγω 

συνταξιοδότησης του πατέρα του.  
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768 / 2001 Έγκριση διαφόρων προμηθειών για τις ανάγκες των Υπηρεσιών του 

Δήμου. 

 

769 / 2001 Έγκριση καταβολής δαπάνης στη ΔΕΗ για συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ 

 

770 / 2001 Έγκριση καταβολής αποζημίωσης στον τέως Δημοτικό Υπάλληλο κ. 

Ματσάλη Κων/νο.  

 

771 / 2001 Έγκριση καταβολής δαπάνης στον Υποθηκοφύλακα.   

 

772 / 2001 Έγκριση προμήθειας ανταλλακτικών για την επισκευή αυτ/των του 

Δήμου.               

 

773 / 2001 Έγκριση ανάθεσης εργασιών για επισκευή και συντήρηση αυτ/των του 

Δήμου.          

 

774 / 2001 Έγκριση μίσθωσης ακινήτου για την στέγαση Πολιτιστικού Κέντρου 

στον συν/σμό Ιωάννου Θεολόγου.  

 

775 / 2001 Τροποποίηση συστατικής πράξης Δημοτικής Επιχείρησης με την 

επωνυμία ΚΑΔΕ.        

 

776 / 2001 Γνωμοδότηση του Δ.Σ. επί του πρ/σμού του Ν.Π. «ΔΗΜΟΤΙΚΟ 

ΣΤΑΔΙΟ-ΓΥΜΝΑΣΤΗΡΙΟ ΣΕΡΡΩΝ». 

 

777 / 2001 Έγκριση μελέτης προμήθειας ενός φρενόμετρου  φορτηγών αυτ/των.  

 

778 / 2001 Ομοίως ενός τζογόμετρου φορτηγών αυτ/των.  

 

779 / 2001 Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου: «Διαπλάτυνση οδού 

όρους Μενοικίου από χ.θ. 263 έως 2497».  

 

780 / 2001 Έγκριση του 1ου Α.Π. του έργου: «Ερευνητικές γεωτρήσεις στο Ο.Π. 

181». 

 

781 / 2001 Ομοίως του 2ου Α.Π. του έργου: «Διαμόρφωση περιβάλλοντος χώρου 

πίστας Αυτοκινητοδρομίου Σερρών».  

 

782 / 2001 Έγκριση μελέτης του έργου: «Κατασκευή κόμβου οδών Ν. Πλαστήρα-

Γρ. Ρακιτζή.                       

 

783 / 2001 Έγκριση απασχόλησης εποχικού προσωπικού επί δίμηνο.  

 

784 / 2001 Επανασυγκρότηση Δ/κού Συμβουλίου  του Ν.Π. «18η Σ. Ε. 8ου Δημ. 

Σχολείου».                          

 

785 / 2001 Αποδοχή χρηματοδότησης 90 εκ. δρχ. από ΠΕΠ και έγκριση σύναψης 

προγραμ. σύμβασης για την εφαρμογή του διπλογραφικού συστήματος 

στους Δήμους του Ν. Σερρών.  
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O ΠΡΟΕΔΡΟΣ TOY Δ. Σ.                                   Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ  Δ.Σ. 

 

 

   ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ                                          ΣΥΜΕΩΝΙΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 

 

Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 
Παπαδόπουλος Χρήστος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αργυριάδης Νικόλαος 

 

Βαβαλέκας Ιωάννης 

 

Βέρρος Κων/νος 

 

Βλάχος Ηλίας 

 

Βλάχος Ιωάννης 

 

Εμμανουηλίδου Καίτη 

 

Ζαπάρα Μαίρη 

 

Καβακλιώτης Αντώνιος 

 

Καϊδατζής Νικόλαος 

 

Κουρουζίδης Μηνάς 

 

Κωνσταντινίδου Ελένη 

 

Μισυρλής Σπυρίδων 

 

Μπάρκας Αθανάσιος 

 

Μπόγιογλου  Βάσω 

 

Νέδος Νικόλαος 

 

Νυκτοπάτης  Αντώνιος 

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

 

Σίγκας Γεώργιος 

 

Στρατουδάκης Στυλιανός 

 

Συμεωνίδης Βασίλειος 

 

Τερζόπουλος Γεώργιος 

 

Τότσιος Ηλίας 


